

Y.

YOUNG John, Merchant, Negociant, 23 *st. peters st.*
1, t. f, f. †

Young John, Baker, Boulanger, 14 *st peters st.* 1, t. f, f.

Yogle John, Labourer, Journalier, 28 *st. jean st.* f, j.

E N G I N E S.

THE Ordnance, 3 large and 1 small, kept at their Store.

The Fire Society 5, kept viz. 2 in No. 1 upper Market Place by the Large Reservoir, 1 in No. 2 over the small Reservoir, opposite the Bishops Palace, 2 in No. 3 Lower town Market place.

N. B. *One of these was a present this summer, by the Phoenix Insurance Company.*

2 The property of Messrs Johnson and Purfs, kept at No. 18, Champlain street.

1 Mr. Simon Fraser, sen. kept at L'Ance de Meir.
Total Thirteen.

P. S. *Exclusive of the two Reservoirs above mentioned there is another just finished within the Jesuits Collège Barrack Yard.*

P O M P E S.

L'ARTILLERIE en a 3 grandes & 1 petite tenues à L'Arsenal.

La Société du Feu 5, savoir 2 dans No. 1 sur la Place du Marché de la Haute Ville sur le grand Reservoir, 1 dans No. 2, sur le petit reservoir vis-à-vis l'Evêché; 2 dans No. 3, sur le Place du Marché de la Basse Ville.

N. B. *Une de ces cinq pompes est un présent fait cet été par la Société d'Assurance du Phœnix.*

Deux autres appartenantes à Messrs. Johnson and Purfs, sont tenues à No. 18 Rue Champlain.

Une à Mr. Simon Fraser, sen. à l'Ance des Meres.
En tout Treize.

A P. *Outre les deux Reservoirs, sus mentionnés, on vient d'en achever un autre dans l'enceinte du Collège ci devant des Jésuites, c'est à dire dans la Cour des Casernes.*